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2015Z04056 

Vragen van de leden Van der Linde, Neppérus en Van Oosten (allen VVD) 
aan de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht 
dat de gemeenten de macronorm voor OZB-stijging weer overschrijden 
(ingezonden 6 maart 2015). 

Vraag 1
Klopt de berichtgeving dat gemeenten de macronorm van 3% stijging van de 
onroerendezaakbelasting (OZB) overschrijden?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat dergelijke overschrijdingen onwenselijk zijn en dat de 
gezamenlijke gemeenten de OZB niet onbeperkt mogen laten stijgen? 
Hoeveel keer is deze macronorm overschreden en niet gehandhaafd? 

Vraag 3
Hoe wordt voorkomen dat de macronorm wordt overschreden? Hoe verhoudt 
zich de autonomie van lokale overheden met uw macro-
verantwoordelijkheid? 

Vraag 4
Welke andere maatregelen kunt u nemen om de OZB-stijging echt te gaan 
beperken tot de afgesproken norm? Op welk termijn verwacht u hier een 
oplossing voor?

1 http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/binnenland/ozb-door-het-plafond-huizenbezitter-betaalt-
opnieuw-meer
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